



GENESTRA
BRANDS®

118-90C-LBL

Veeva Code: RHDC-LM-0334

Supplier Code: 118-90C

Product Name: Orti C

Count: 90 vegetarian capsules

Date: 16/04/18

Change Control: QE-003575

Revision Notes: Risk information update for Green Tea statements

Specific To This Order

Label Version # V3

VEEVA Version # V3

Product Information

Label Size: 6.3125" x 2.25" Bottle Size: 150cc

Fonts: Benton Sans Compressed (Book, Book Italic, Regular, Bold, Black)

Printer: Kwalify Labels

Stock: Avery stock #78098

Laminae: Gloss

Roll Direction: #4 LEL

Color

330

715

Recommended Adult Dose: Take 1 capsule 3 times daily with meals, a few hours before or after taking other medications or natural health products, or as recommended by your healthcare practitioner. Consult your healthcare practitioner for use beyond 12 weeks. **Risk Information:** Consult your healthcare practitioner prior to use if you are pregnant or breastfeeding, have a liver disorder, an iron deficiency, or are taking any prescription medications. Rare, unpredictable cases of liver injury associated with green tea extract-containing products have been reported. Stop use and consult your healthcare practitioner if you develop symptoms of liver trouble such as yellowing of the skin or eyes, stomach pain, dark urine, sweating, nausea, unusual tiredness or loss of appetite.

Keep out of the reach of children. Use only if safety seal is intact. Store in a cool, dry place.

Dose recommandée pour adultes : Prendre 1 capsule 3 fois par jour aux repas, quelques heures avant ou après avoir pris d'autres médicaments ou produits de santé naturels, ou selon l'avis de votre praticien. Consultez votre praticien pour une utilisation au-delà de 12 semaines. **Mention des risques :** Consultez votre praticien avant d'utiliser si vous êtes enceinte ou allaitez, si vous souffrez d'une maladie du foie, si vous avez une carence en fer, ou si vous prenez des médicaments sur ordonnance. Des cas rares et non prévisibles de lésions du foie associées avec des produits contenant de l'extrait de thé vert ont été rapportés. Cesser l'utilisation et consultez votre praticien si vous développez des symptômes de troubles du foie tels que le jaunissement de la peau ou des yeux, des douleurs d'estomac, de l'urine foncée, de la transpiration, de la nausée, une fatigue inhabituelle ou une perte d'appétit. **Garder hors de la portée des enfants.** Utiliser seulement si le sceau de sécurité est intact. Conserver dans un endroit frais, à l'abri de l'humidité.



Scan to learn about
our quality excellence

Scannez pour
vous informer sur
l'excellence de la
qualité

Contents may not fill package in order to accommodate required labeling. Please rely on stated quantity.

Il est possible que le contenu ne remplisse pas la bouteille afin de tenir compte de l'étiquetage. Fiez-vous à la quantité indiquée.

vs 118-90C

Seroyal International

490 Elgin Mills Rd E,
Richmond Hill, ON L4C 0L8

seroyal.ca



GENESTRA
BRANDS®

Orti C

Vitamin-Mineral Supplement Supplément de vitamines-minéraux

An antioxidant for the maintenance of good health. Helps in connective tissue formation and in wound healing.

Helps to maintain healthy skin and immune function. Helps to prevent vitamin C deficiency.

Un antioxydant pour se maintenir en bonne santé. Aide à la formation du tissu conjonctif et dans le processus de cicatrisation. Aide au maintien d'une peau saine et des fonctions immunitaires. Aide à prévenir une carence en vitamine C.

90 VEGETARIAN CAPSULES / 90 CAPSULES VÉGÉTARIENNES

NPN 80048695

EACH CAPSULE CONTAINS:

Vitamin C (ascorbic acid/calcium ascorbate)	500 mg
Calcium (calcium carbonate/ascorbate)	5 mg
Magnesium (magnesium oxide)	5 mg
Zinc (zinc oxide)	5 mg
Potassium (potassium chloride)	5 mg
Hesperidin (from Citrus sinensis fruit)	50 mg
Green Tea (Camellia sinensis) Leaf	22.5 mg
Green Tea (Camellia sinensis) Leaf Std. Extract (45% Epigallocatechin-3-gallate)	175 mg
Rutin (from Dimorphandra mollis seed pod)	10 mg

CHAQUE CAPSULE CONTIENT :

Vitamine C (acide ascorbique/ascorbate de calcium)	500 mg
Calcium (carbonate/ascorbate de calcium)	5 mg
Magnésium (oxyde de magnésium)	5 mg
Zinc (oxyde de zinc)	5 mg
Potassium (chlorure de potassium)	5 mg
Hespéridine (provenant de fruit de Citrus sinensis)	50 mg
Feuille de thé vert (Camellia sinensis)	22,5 mg
Feuille de thé vert (Camellia sinensis) Extrait normalisé de feuille de thé vert (Camellia sinensis) (45 % d'épigallocatéchine-3-gallate)	175 mg
Rutine (provenant de gousses de Dimorphandra mollis)	10 mg

Non-Medicinal Ingredients: Hypromellose, magnesium stearate, silica
Ingrédients non médicinaux : Hypromellose, stéarate de magnésium, silice

